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Enkel fråga från Sverigedemokraterna 
Till ansvarigt kommunalråd/ordförande 
 
När kommer Sverigedemokraternas motion om en Gävle-app att bli verklighet 
 
Sverigedemokraterna lämnade för ett antal år sedan in en motion om en Gävle-
app. Motionen fick bifall i kommunfullmäktige för drygt fem år sedan. Sist vi 
ställde frågan så fanns det fortfarande ingen tidsplan för när den skulle kunna 
vara i drift. 
 
 
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till 
ansvarigt kommunalråd/ordförande: 
 
1. När kommer den av kommunfullmäktige bifallna motionen att verkställas? 
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